

授權書

本人 _____，證件號碼：_____，現授權(獲授權人)：_____

證件號碼：_____，代本人前往 MTel 電信有限公司辦理_____

服務/手續，並願意承擔因此造成的一切風險及責任。

登記人簽名：_____（跟證件簽署）代辦人簽名：_____（跟證件簽署）

簽署日期 _____/_____/_____

註：

- 本授權書有效期自簽署日計起 30 日內有效，只作一次性使用及不予歸還。
- 本授權書只適用於上述填寫代辦之服務/手續。
- 代辦人必須年滿18歲。若授權辦理個人名義登記之業務，須同時遞交雙方證件之正、副本以作核實及處理之用。

Letter of Authorization

I, _____, ID Card No.: _____

hereby authorize the bearer by the name of _____ (bearer's Name), with ID

Card No.: _____ to act on my behalf in all manners relating to (scope of authorization)

_____. And I shall accept all related responsibilities.

Customer's Authorized Signature: _____ (Same as ID Card / chop if necessary)

Bearer's Signature: _____ Signature Date: _____/_____/_____

Notes:

- The authority is valid for a period of 30 days from the signature date of this letter. This letter just for used only once and will not be returned.
- This letter is only applicable to customer who wrote for apply the above services.
- Bearer must be 18 years old or above. If customer registered under personal name, bearer must present the ID copy of the customer.